
14-09-2024  Η ανατροπή του Σταυρού 

• Ο Σταυρός είναι η δύναμή μας, το καύχημά μας και η πυξίδα μας. 

• Ο πνευματικός θάνατος μόνο με έναν τρόπο νικιέται: με το σταύρωμα του δικού μας 

θελήματος, του δικού μας λογισμού. 

• Πνευματικός άνθρωπος είναι αυτός που αρνείται την αρετή του, τη δύναμή του, τη σοφία 

του και παραδίνεται ολοκληρωτικά στο θέλημα του Θεού. Κι έτσι είναι πραγματικά ελεύθερος. 

• Να δεχόμαστε ειρηνικά και ήσυχα ό,τι μας συμβαίνει. Αυτός είναι ο τρόπος του Σταυρού. 

• Η ζωή του πνευματικού ανθρώπου είναι μια συνεχής πρακτική εφαρμογή του Σταυρού. Σε 

ό,τι του συμβαίνει ο πνευματικός άνθρωπος λέει "Να 'ναι ευλογημένο". 

• Μέσα στον Σταυρό υπάρχει η Ανάσταση και μέσα στην Ανάσταση υπάρχει ο Σταυρός. 

• Να μην υπερασπιζόμαστε συνεχώς τον εαυτό μας, γιατί έτσι τον καταδικάζουμε. 

• Ο Χριστός έγινε κατάδικος στον Σταυρό, για να γίνει καταδικός μας. (π.Ανανίας Κουστένης) 


